
Obec Dobkovice
Zastupitelstvo obce Dobkovice

Zápis

z 15. zasedání Zastupitelstva obce Dobkovice,

konaného dne 31.10.2013 ve slavnostní místnosti obecního úřadu,
od 18:00 hodin.

Přítomni: viz. prezenční listina - příloha č. 1 tohoto zápisu
Omluveni: všichni přítomni

Starosta upozornil všechny přítomné na spuštění nahrávacího zařízení.

Navržen je program zasedání:

1) Zahájení
2) Projednání dotace na pořízení projektové dokumentace pro odkanalizování centrální části

obce
3) Rozpočtové provizorium
4) Plán zimní údržby
5) Projednání žádostí o pronájem a prodej pozemků
6) Informace k projektu meziobecní spolupráce
7) Různé
8) Závěr

1) Zahájení
Zasedání bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce p. Petrem Šu1cem (dále jen

předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání, které bylo řádně
zveřejněno a svoláno. Dle prezenční listiny je přítomno 9 členů zastupitelstva (z celkového
počtu 9), takže je zastupitelstvo usnášeníschopné. K zápisu z předchozího zasedání nebyly
vzneseny žádné připomínky, je tedy schválen.
- K navrženému programu tohoto zasedání nebyly vzneseny návrhy na doplnění.
- Na ověřovatele dnešního zápisu navrhl předsedající pana Pavla Tomáška a pana Zdeňka
Štola, na zapisovatele p. Martinu Konšalovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje program dle návrhu a určuje ověřovateli zápisu p. Pavla Tomáška a
p. Z. Štola zapisovatelem p. M. Konšalovou.
Výsledek hlasování: Pro: 9lasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 1 bylo schváleno

2) Projednání dotace na pořízení projektové dokumentace pro odkanalízování
centrální části obce
Předsedající informoval, že po poradě ZO 9.10.2013 proběhlo několik jednání
s projektantem, dále bylo jednáno s Vodoprávním úřadem Magistrátu města Děčín a se
zástupci SVS a.s a SČVaK a.s. Dnes by mělo ZO rozhodnout o dalším postupu v řešení
odkanalizování centrální části obce, bylo připomenuto, že žádost o dotaci z Fondu vodního
hospodářství ÚK byla podána již v 03/2009 a následně byla 4x obnovována, naposledy



v 02/2012, spolufinancování obce bylo tehdy schváleno ve výši 201.335,-Kč při celkových
nákladech 669.335,-Kč, přičemž požadovaná výše dotace byla 468.000,-Kč, na minulé
poradě ZO byla podána informace, že zastupitelstvo Ústeckého kraje rozhodlo o poskytnutí
dotace ve výši 300.000,-Kč, po provedení aktualizace nákladů dle ceníku UNIKA
byly projektantem upraveny náklady na 620.000,-Kč, pro předpokládanou kolizi kanalizace
s vodovodním řadem se musí ještě počítat s náklady na PD v částce cca 80.000,-Kč, celkové
náklady by tedy byly 700.000,-Kč, přičemž by náklady obce by po odečtení dotace
300.000,-Kč dosáhly částky 400.000,-Kč, část těchto nákladů v hodnotě cca 200.000,-Kč
bude možné uplatnit později z dotace na stavbu kanalizace+ČOV.
Je nutné ještě zmínit problém řešení dešťové kanalizace a to hlavně v úseku od Volfů
k Valachům, kde by se při zhotovení splaškové kanalizace řešila pouze oprava současného
stavu dešťové kanalizace, čímž by nemusely být vynaloženy další náklady na PD ve výši cca
70.000,- + související poplatky.
Stanovisko k poskytnuté dotaci od Ústeckého kraje je nutné zaslat nejdéle do 8.11.2013.
Pokud přijetí dotace ZO neschválí, je dost pravděpodobné, že Ústecký kraj pro tento účel už
jinou dotaci naší obci neposkytne, což může způsobit problém později při řešení spádových
oblastí v dalších částech obce.
Vzniklá situace byla konzultována také na Vodoprávním úřadu Magistrátu města Děčín, kde
jsou s postupným řešením odkanalizování centrální části obce obeznámeni a případný odklon
od tohoto záměru bude považován za nešťastný se zdůrazněním, že individuální řešení
formou domovních čistíren by bylo velmi problematické s ohledem na kvalitu vypouštěné
vody, domovní čistírny by pravděpodobně nebyly povolovány pro jednotlivé domy, které se
nacházejí v zahuštěné zástavbě, obec bude muset dořešit vypouštění odpadové vody u budov
které vlastní (6 obytných domů, obecní úřad, kul. dům, MŠ a ZŠ), stejný problém budou
nuceni řešit také společenství vlastníků panelových domů ... Obec zatím na studii
odkanalizování a PD pro územní rozhodnutí vynaložila v minulých letech 173.523,-Kč
(spoluúčast na dotacích+obnova územního rozhodnutí).
Během obsáhlé diskuze byly vyjádřeny připomínky členů ZO - připravované odkanalizování
by bylo pro obec finančně velmi náročné, neřeší čištění odpadových vod v domech mimo
plánovanou trasu, neřeší ani dešťovou kanalizaci, záměr odkanalizování obcí v ČR je
nereálný, stát tento problém nemůže přenášet na obce a nemůže uplatňovat na obcích sankce
z důvodu, že odkanalizování nebudou nebo nemohou realizovat, pokud obec bude financovat
projektovou dokumentaci (PD), nemá žádnou záruku návratnosti, protože dotaci na realizaci
kanalizace+ČOV nemusí ani získat ...
Předsedající a Ing. Hora (projektant kanalizace) - pro obec je stavba kanalizace+ČOV reálná
pouze v případě získání dotace a nyní bude pravděpodobně poslední příležitost požádat
o dotaci z nevyčerpaných financí z končícího dotačního období, odkanalizování+ČOV je
řešeno pouze v centrální části obce z důvodu ekonomické návratnosti, kterou požaduje
poskytovatel dotace a další části obce mohou být řešeny až později, na dešťovou kanalizaci
se dotace nevztahuje, pokud nebude obec odkanalizování řešit, nebude za to sankciována,
odpovědnost za vypouštění odpadových vod má každý vlastník nemovitosti, větší jistota
v návratnosti výdajů na PD pro stavební povolení je pouze pokud získá příslib pro přidělení
dotace na realizaci kanalizace+ČOV na podkladě již vydaného územního rozhodnutí, je to ale
podstatně náročnější záležitost, než když se o dotaci žádá s již vydaným SP, což je více
používaný způsob, v tomto případě ale nebude možné využít nabízenou dotaci 300 OOO,-Kč
od ÚK, protože její přijetí je časově omezeno.

Člen ZO Ing. Bělohorský opouští jednání v 18:57 hod., počet přítomných členů ZO se
snížil na 8 členů, ZO je i nadále usnášeníschopné.



Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje přijetí dotace z Fondu vodního hospodářství Ústeckého kraje na
pokrytí nákladů spojených s vypracováním projektové dokumentace pro stavební povolení na
odkanalizování centrální části obce Dobkovice ve výši 300 OOO,-Kča současně schvaluje
spolufinancování obce ve výši 400.000,- Kč.
Výsledek hlasování: Pro: Ohlasů Proti: 6 hlasů (p. Tomášek Pe., p. Tomášek Pa.,
p. Faltus, p. Štol) Zdržel se: 2 hlasy (p. Zatočilová, p. Šulc)
Usnesení nebylo schváleno

Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje podání žádosti na zhotovení kanalizace + ČOV v centrální části
obce Dobkovice na základě již vydaného územního rozhodnutí, přičemž projektová
dokumentace pro stavební povolení bude provedena v rámci této akce.
Výsledek hlasování: Pro: 8 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 2 bylo schváleno

3) Informace p. Štola (člena ZO) a p. Ing. Šefary o průběhu povodně 6/2013 a
stavu DO povodni na vodních tocích a na řece Labi.
Pan Z.Stol informovalo tom, že koryto Labe je po povodních tak zanesené, že větší voda na
Labi může už způsobit povodeň.
Pan Ing. Šefara podal zprávu o nevhodném manipulačním řádu a o odstraňování
povodňových škod. Nánosy v Labi se budou odstraňovat až v roce 2015 a do té doby každá
další povodeň současnou situaci jen mnohonásobně zhorší. Na návrh p. Štola a p. Ing. Šefary
se obec Dobkovice připojí k výzvě k podání Trestního oznámení o pravděpodobném
spáchání trestného činu obecného ohrožení z nedbalosti podle ustanovení §273 zák.č.40/2009 Sb.
v jednočinném souběhu se spácháním trestného činu podle ustanovení §330 téhož zákona.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje podání Trestního oznámení o pravděpodobném spáchání trestného
činu obecného ohrožení z nedbalosti podle ustanovení §273 zák.č.40/2009 Sb. v jednočinném
souběhu se spácháním trestného činu podle ustanovení §330 téhož zákona.
Výsledek hlasování: Pro: 8 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Člen ZO p. FaItus opouští jednání v 19:36 hod., počet přítomných členů ZO se snížil na
7 členů, ZO je i nadále usnášeníschopné.

4) Rozpočtové provizorium
Pro letošní rok byl tento způsob hospodaření použit a osvědčil se, předložen návrh schválit
stejné řešení i pro rok 2014 a v souladu se zákonem o hospodaření obcí, přijmout usnesení
o hospodaření obce až do doby schválení rozpočtu na rok 2014 dle rozpočtového provizoria a
to:

příjmy- bez regulace
provozní výdaje - ve výši max. 1/12 výdajů roku 2013 měsíčně
nové výdaje roku 2014 na údržbu a investice v rozsahu nad 50.000,-Kč za akci-
podléhají rozhodnutí za
příspěvek na provoz zřízené příspěvkové organizaci Základní škola a Mateřská škola
Dobkovice - v rozsahu 250 OOO,-Kčna I. čtvrtI. 2014
doplatky závazků z předchozích let ve smluvené výši (např. rozestavěné akce -
nepředpokládáme



Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje hospodaření obce v 1. čtvrtletí 2014 resp. do doby schválení
rozpočtu podle rozpočtového provizoria to:

příjmy- bez regulace
provozní výdaje - ve výši max. 1/12 výdajů roku 2013 měsíčně
nové výdaje roku 2014 na údržbu a investice v rozsahu nad 50.000,-Kč
za akci - podléhají rozhodnutí za
příspěvek na provoz zřízené příspěvkové organizaci Základní škola a Mateřská škola
Dobkovice - v rozsahu 250 OOO,-Kčna I. čtvrtI. 2014
doplatky závazků z předchozích let ve smluvené výši (např. rozestavěné akce -
nepředpokládáme

Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 4 bylo schváleno

4) Plán zimní údržby
Pro zimní období 2013 - 2014 předložen návrh opět uzavřít smlouvu s firmou Zemní a
dopravní stavby Milan Hrdý pro zajištění zimní údržby silnic, během listopadu bude
proveden rozvoz posypu na problematická místa, úklid chodníků budou zajišťovat dle plánu
zimní údržby pracovníci na VPP.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schválilo Plán zimní údržby pro zimní období 2013-2014 a uzavření smlouvy
s firmou Zemní a dopravní stavby Milan Hrdý, Dobmá 48.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. S bylo schváleno

rodei ozemků
Žádost p. Ustí nad Labem - žádost o prodej pozemku
p.č. 335/3 v k.ú. Dobkovice, který tvoří přístup k domu č.p. 138, za navrhuje prodej
neschválit a v případě požadavku řešit přístup k uvedenému domu formou zřízení věcného
břemene.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje p. , Ústí nad Labem -
prodej pozemku p.č. 335/3 v k.ú. Dobkovice, který tvoří přístup k domu Dobkovice č.p. 138.
Výsledek hlasování: Pro: Ohlasů Proti: 7 hlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení nebylo schváleno

Žádost p. Dobkovice • - žádost o pronájem pozemků na p.p.č. 44 a st.p. 30
v k.ú. Dobkovice (zahrada po paní Fleisnerové) za účelem zřízení zahrady.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje p. , Dobkovice • - pronájem pozemků p.p.č. 44 a
st. p. 30 v k.ú. Dobkovice za účelem zřízení zahrady.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 6 bylo schváleno

Žádost sl. Dobkovice č.p.• - žádost o pozemek p.č. 40/6 a část
p.č. 759/4 v k.ú. Dobkovice za účelem zřízení zahrady (pod p. Volfem).
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje sl. , Dobkovice • - pronájem pozemků
p.p.č. 40/6 a část p. p. č. 759/4 v k.ú. Dobkovice za účelem zřízení zahrady.



Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 7 bylo schváleno

6) Informace k projektu meziobecní spolupráce - informace byla podána na poradě
starostů, jedná se o projekt realizovaný SMO ČR, jehož cílem je podpořit spolupráci mezi
obcemi v řešení společných problémů v oblasti školství, odpadového hospodářství, sociálních
služeb a cestovního ruchu, nejprve bude probíhat zpracování analýz v daných oblastech a
potom budou společné problémy řešeny v rámci platformy obcí s možností získání dotací
v příštím programovacím období EU, touto záležitostí se zabývala také rada mikroregionu LS
na níž se starostové shodli, že zapojení do projektu bude pro obce prospěšné, přičemž se zde
využijí zkušeností manažerek MAS LS, bude projednáno v zastupitelstvech.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje zapojení obce Dobkovice do projektu "Podpora meziobecní
spolupráce".
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 8 bylo schváleno

7) Různé:
Schválení přijatých dotací od Ministerstva pro místní rozvoj ČR (MMR ČR)
- Program - Podpora bydlení 2013 - krizový stav. Dotační titul č.3 - příspěvek
30 tis.Kč na opravu bytu pro občany postižené povodní. Rozhodnutí o poskytnutí dotace
přišlo 23.10.2013 na částku 330.000,-Kč, místo starosta zjišťuje stav oprav u občanů, je
potřeba doložit originály účtů a foto oprav pokud možno do 8.11. 2013.
- schválit přijetí dotace
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje přijetí dotace od MMR ČR Program - Podpora bydlení 2013 -
krizový stav. Dotační titul č.3 - příspěvek 30 tis.Kč na opravu bytu v částce 330.000,-Kč a
současně ZO schvaluje výplatu max.do výše 30.000,- Kč občanům poškozených povodní
6/2013 dle přiloženého jmenného seznamu, který je přílohou č. 3 tohoto zápisu.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 9 bylo schváleno

- na demolici domu Dobkovice č.p. 55 poskytnuta dotace ve výši 411.386,61 Kč pod
názvem Dobkovice -1 demolice z programu" Podpora bydlení 2013 - krizový stav" dům je
zbourán,
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje přijetí dotace od MMR ČR v částce 411.386,61 Kč pod názvem
Dobkovice - 1 demolice z programu" Podpora bydlení 2013 - krizový stav" Výsledek
hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č.lO bylo schváleno

- vyhlášena dotace z programu" Obnova obecního majetku a krajského majetku po
živelních pohromách v roce 2013" (MMR ČR) - po obdržení pojistného plnění a vyčíslení
případného rozdílu v náhradě vzniklé škody bude posouzena možnost využití uvedené
dotace pro motorest, ZŠ + hříště s umělým povrchem, hasič. zbrojnici, předložen návrh
schválit předběžně podání žádosti o dotaci.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje podání žádosti k MMR ČR na vyhlášenou dotaci z programu
"Obnova obecního majetku a krajského majetku po živelních pohromách v roce 2013"
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů



Usnesení č. 11 bylo schváleno

- návrh na schválení komise pro hodnocení podkladů k dotaci do 30.000,-Kč na povodňové
škody na bytech občanů - p.Faltus, Tomášek Pavel.
Návrh usnesení:
za Dobkovice zvolilo komisi pro hodnocení podkladů k dotaci do 30.000,-Kč povodňové
škody ve složení p. Faltus ap. Tomášek Pavel.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 12 bylo schváleno

Návrh na schválení přijetí dotace od Ústeckého kraje ve výši 306.000,-Kč na úhradu
mimořádných výdajů spojených s činností a zásahem jednotky SDH při povodni v červnu
2013 a na vybavení věcnými prostředky
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje přijetí dotace od Ústeckého kraje ve výši 306.000,-Kč na úhradu
mimořádných výdajů spojených s činností a zásahem jednotky SDH při povodni v červnu
2013 a na vybavení věcnými prostředky.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 13 bylo schváleno

Informace k zateplení ZŠ (dotace z OPŽP) - původní termín dokončení k 3.9.2013 byl
posunut na 30.9.2013 z důvodu zastupitelstvem schváleného provedení víceprací v hodnotě
105.000,- Kč (výměna všech žlabů, podžlabového plechování, úžlabí, úprava stříšky nad hl.
vchodem), nad rámec dohodnutých prací zhotovitel provedl úpravu fasády u obou vchodů
(zhotoven marmolit), nad zadním vchodem je nová stříška, byl upraven svod dešťové vody
na střeše hlavního vchodu včetně úpravy napojení do kanalizace; zateplení budovy se již
nyní kladně projevuje, dosažená úspora bude konkrétně posouzena příští rok, na stavební
úpravu budovy byly vynaloženy náklady v celkové výši 1.972.228,-Kč, z toho je dotace
1.242.596,70 Kč a spolufinancování obce je ve výši 729.631,30Kč (519.206,-Kč uvedeno
v žádosti o dotaci + 210.425,30Kč za výše uvedené vícepráce + nátěr střechy, který byl
schválen včetně nátěru žlabů na VZ 5.3.), nyní se dořešují podklady pro podání žádosti o
proplacení dotace, schválit přijetí dotace 1.242.596,70Kč
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje vyúčtování a přijetí dotace od OPŽP ve výši 1.242.596,70 Kč na
projekt "Dobkovice - zateplení ZŠ" - dotace ze SFŽP ČR bude činit 69.033,15 Kč a dotace
z FS 1.173.563,55 Kč.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 14 bylo schváleno

Informace k podané žádosti na tepelné čerpadlo - zatím nebyla obdržena

Projekt dokončení oplocení u hřiště za ZŠ - byla opravena opěrná zed' k rodinnému domu
pana Kohouta, pergolaje hotová, byla dovezena stav. buňka, připravuje se montáž oplocení,
dohoda
o poskytnutí dotace od SZIF ve výši 297.521,-Kč byla podepsána 4.9.2013 (celkové výdaje
jsou 400.000,-Kč).
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje uzavření dohody o poskytnutí dotace ze SZIF na projekt"Altán u ZŠ
Dobkovice a doplnění stávajícího oplocení" - dotace bude činit 297.521,-Kč.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů



Usnesení č. 15 bylo schváleno

Dále předsedající informoval, že se na tomto hřišti zhotovuje také víceúčelový herní prvek,
na který bude poskytnut dar ve výši 50.000,- Kč od obce Malé Březno, okres Most.
Po té se rozpoutala široká diskuze k tomu tématu.
Předsedající sdělil, že obec Malé Březno dar poskytuje konkrétně pro zhotovení
víceúčelového herního prvku na hřiště základní školy, které bylo postiženo povodní v
612013, herní prvek si vybrala paní ředitelka základní školy. Darovací smlouva bude
k nahlédnutí u účetní Oú.
Předložen návrh na schválení přijetí tohoto daru.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje přijetí dotace od obce Malé Březno, se sídlem Malé Březno č.p. 1,
Most, ve výši 50.000,-Kč, která je poskytnut na pořízení víceúčelového herního prvku na
hřišti Základní školy v Dobkovicích, které bylo zaplavené při povodni v červnu 2013.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 16 bylo schváleno

Dopravní označení přechodového místo u hřbitova - dořešeno úvodem října, náklady byly
43.291,-Kč

Informace z jednání o spolupráci na turistickém využití řeky Labe z oblasti Děčína - za
účasti obcí, podníkatelů a sportovních oddílů proběhlo na Magistrátu Děčín 1.10.2013,
zúčastnění zde informovali o svých představách a záměrech, za naši obec padána informace o
zamítnutém projektu přístaviště pro malá plavidla, při využití vhodné dotace je zde možnost
pro zhotovení menších přístavních mol na obou březích + omezený převoz pro cyklisty

Předsedající poděkoval SPOZ za akce Úcta ke stáří, divadlo, akce pro děti

Předsedající podal informaci o hlídání dětí v bytu panel. domu - zahájeno od ST 4.9.2013,
stabilně dochází 6 a více dětí

Předsedající podal informaci o stavu nemovitosti Prosetín č.p. 31, kde se po vystěhování
p. Bohdana projevily stavební závady (v kuchyni se propadá podlaha, praskl přívod vody,
... ), ZO posoudí současný stav domu a případně ještě zohlední jeho prodejní cenu.

Návrh rozpočtu MLS na rok 2013 - rozpočet byl projednán radou MLS, od 7.10.2013 je
vyvěšen na úřední desce, návrh na schválení
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje rozpočet MLS na rok 2013 a to bez výhrad.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 17 bylo schváleno

Návrh na schválení nákladů JSDH na zajištění ohňostroje ve výši 6 OOO,-Kč
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje úhradu nákladů z rozpočtu obce na zajištění ohňostroje JSDH ve
výši 6 OOO,-Kč
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 18 bylo schváleno

Předsedající podal informaci o doplnění nádob na separovaný odpad v obci.



Rozpočtové opatření obce č. 2 /2013 - účetní p. Martínková, výčet dle přílohy č.5 - týká se
především povodní, dotací, technických úprav rozpočtu, návrh na schválení, bez připomínek
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje rozpočtové opatření obce č. 212013 ve znění dle přílohy č. 5.
Výsledek hlasování: Pro: 7 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 19 bylo schváleno

p. Petr Tomášek - žádost o posílení popelnic na komunální odpad v Prosetíně
(u býv. obchodu)

8) Závěr
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast na tomto zasedání a ukončil zasedání ve
21 :05 hodin.

Přílohy zápisu:
1) prezenční listina
2) zveřejněná informace o konání zasedání
3) zveřejněný záměr o pronájmu, prodeji a směně pozemků a nemovitostí
4) seznam osob k dotaci od MMR na opravu poničených bytů po povodni 6/2013
5) rozpočtové změny

Zápis byl vyhotoven v Dobkovicích dne 6.11.2013

Ověřovatelé: p. Z. Štol .

p. Pa. Tomášek .

Starosta obce: p. Petr Šulc .


